
Pedagogická fakulta MU Zápisy ze zasedání AS PdF MU – ak. r. 2016/2017 

 

Č. j.: MU-IS/137333/2016/458706/PdF-1 

Zápis č. 2 ze zasedání AS PdF MU ze dne 1. 11. 2016 

 

Přítomni: senátorky a senátoři dle prezenční listiny; 

  při zahájení AS PdF MU bylo přítomno 14 senátorů a senátorek; 

  celkem se zasedání zúčastnilo 18 členů AS PdF MU. 

 

Zvaní hosté: doc. PhDr. Jiří Němec, Ph.D. – děkan PdF MU, 

  Mgr. Ing. Daniela Němcová – tajemnice fakulty 

  Mgr. Jan Šplíchal – vedoucí sekretariátu děkana PdF MU 

   

 

Omluveni: doc. Mgr. Martin Adam, Ph.D., PhDr. Bc. Jarmila Andrysová, 

Andrea Biskupová, Dominik Levíček, Mgr. Pavla Žáková 

 

Veřejnost: 

 

Program zasedání: 

1. Schválení programu zasedání 

2. Schválení zápisu z 1. zasedání AS PdF MU v ak. roce 2016/2017 

3. Vyjádření se k záměru děkana jmenovat proděkanku doc. PhDr. Simonu 

Koryčánkovou, Ph.D. 

4. Informace o aktuální ekonomické situaci PdF MU 

5. Informace o připravovaném projektu umístění stravovacího zařízení v prostorách PdF 

MU 

6. Různé 

  



Předseda AS PdF MU M. Vrubel přivítal senátorky, senátory a hosty na zasedání 

Akademického senátu Pedagogické fakulty MU. Akademický senát byl informován, že za člena 

studentské komory Mgr. Martina Kučeru, který na minulém zasedání rezignoval na svou funkci, 

nastupuje náhradník Bc. Jan Loskot (student oboru občanská výchova pro základní školy a 

anglický jazyk a literatura pro základní školy). 

 

1. Schválení programu zasedání 

Předseda AS vyzval senátorky a senátory k návrhům na doplnění programu jednání. Žádné 

návrhy nebyly vzneseny, předseda AS požádal členy akademického senátu o schválení 

programu zasedání. 

AS PdF MU schvaluje program zasedání. 

Pro: 14, proti: 0, zdržel se: 0. 

Přichází senátorky V. Malaníková, G. Habalová a senátor R. Šíp. Přítomno je 17 senátorek a 

senátorů. 

2. Schválení zápisu z 1. zasedání AS PdF MU v ak. roce 2016/2017 

Předseda AS vyzval senátorky a senátory ke vznesení připomínek k zápisu z minulého zasedání 

AS PdF MU. Žádné připomínky nebyly v průběhu jednání vzneseny, předseda AS požádal 

členy akademického senátu o schválení zápisu ze zasedání. 

AS PdF MU schvaluje zápis z 1. zasedání AS PdF MU v ak. roce 2016/2017. 

Pro: 17, proti: 0, zdržel se: 0. 

Přichází senátorka L. Gulová. Přítomno 18 senátorek a senátorů. 

3. Vyjádření se k záměru děkana jmenovat proděkanku doc. PhDr. Simonu 

Koryčánkovou, Ph.D. 

Doc. S. Koryčánková (vedoucí Katedry Ruského jazyka a literatury) v krátkosti představila 

svou osobu, zkušenosti s řízením projektů (spoluřešitelka výzkumného záměru, OPVK, FRVŠ, 

FRMU, projekt Tomské státní univerzity), zkušenosti s organizováním akcí různých velikostí 

(akce KRJaL, Ars Poetika/Puškinův památník, a další) a plány do budoucna. Soustředit se 

plánuje hlavně na: 

 projekty – FRMU, OP VVV, 

 prezentace fakulty v médiích, Facebook, webové stránky, DOD, 

 výtvarné sjednocení prostor fakulty, 

 propagační předměty – jednotný vizuální styl, 

 CŽV – kurzy pro zaměstnance, nová akreditace kurzů (DVPP, SŠ ad.), 

 fakultní školy/zařízení (návrh Statutu, setkání zástupců). 

V odpovědích na otázky senátorů popisovala doc. Koryčánková též fungování Ruského centra, 

které je od roku 2014 zřízeno při Katedře Ruského jazyka a literatury. Centrum, jehož provoz 



je hrazen ruskou stranou má za úkol podporovat výuku ruského jazyka a informovat o ruské 

kultuře. Dramaturgie ruského centra není nikterak ruskou stranou ovlivňována. Katedra má též 

plný vliv na výběr pracovníků centra. Ruské centrum pořádá pravidelné kulturní akce. Ruské 

centrum přineslo otevření knihovny a studovny pro studenty, slouží jako podpora učitelů 

a studentů ruštiny, pořádá vzdělávací, odborné a kulturní akce, pořádá Mezinárodní setkání 

studentů ruského jazyka (Varna). 

Předseda AS PdF MU M. Vrubel přikročil k hlasování. Vzhledem k typu hlasování bylo 

přikročeno k hlasování tajnému. Volební komise: senátor P. Kopečný a senátorka V. 

Malaníková. 

AS PdF MU vyjadřuje podporu záměru děkana jmenovat proděkanku doc. PhDr. Simonu 

Koryčánkovou, Ph.D. 

Pro: 14, proti: 0, zdržel se: 4. 

Odchází senátor R. Horáček. Přítomno 17 senátorek a senátorů. 

4. Informace o aktuální ekonomické situaci PdF MU 

Aktuální ekonomickou situaci fakulty představila tajemnice D. Němcová. Pedagogická fakulta 

se díky úsporám z minulého a letošního roku spojených s personálními změnami na katedrách 

stabilizovala. Další roky budou závislé na pravidlech sestavování rozpočtu, které připraví 

MŠMT resp. RMU. MŠMT přislíbilo v dalších letech růst financí pro pedagogické fakulty. Pro 

příští rok však zůstane objem financí zachován na letošní úrovni. Parametr A (výuka) ku 

parametru K (věda, kvalita) bude zachován na poměru 90:10. Univerzita však připravuje 

přísnější přepočet, kdy tento poměr může být stanoven až na hranici 70:30. Senátor J. Šťáva 

uvedl, že do konce roku bude z MŠMT ještě posílen rozpočet Pedagogické fakulty o 2 791 250 

Kč. Pedagogická fakulta též může čerpat příspěvek RMU na pokrytí části mezd nových 

zahraničních odborníků (podmínkou je jejich působení na MU po dobu tří let, po prvním roce 

budou náklady zcela hrazeny fakultami). Připravuje se změna tarifu pedagogických pracovníků 

– tarify by měly být navýšeny o 10% (nárůst bude hrazen z rozpočtu fakult). Rektorát klade 

důraz na čerpání rezervních fondů a stipendijních fondů. 

Tajemnice fakulty představila plány investic pro rok 2017. Plán bude odeslán na RMU, který 

vybere konkrétní investice, které budou realizovány. 

Poříčí 7 
1.etapa_ projektová a stavební připravenost, výběrová 
řízení_Přestavba tělocvičny Ypsilantiho na menzu 1 500 000 

 
2. etapa_přestavba tělocvičny Yppsilantiho na menzu, vč. 
souvisejících úprav zázemí pro KTV - lze realizovat v r.2018 23 000 000 

Poříčí 31, 
Poříčí 31a 

Rekonstrukce výměníkových stanic vč. MaR u TUV související s 
přechodem parovodu na horkovod (vč. PD) (požadavek Tepláren 
a.s.) 2 020 710 

Poříčí 9 
Rekonstrukce fasády budovy (související se znaleckým posudkem 
prof. Novotného z 082016) (havarijní stav) 1 850 000 

Poříčí 9 Rekonstrukce plynové kotelny vč. MaR a PD 1 573 000 

Poříčí 9 Výměna výtahů duplex podle závěrů inspekční prohlídky 2 205 830 

 



AS PdF MU bere na vědomí informace o aktuální ekonomické situaci PdF MU. 

Pro: 17, proti: 0, zdržel se: 0. 

Odchází senátorky G. Habalová a M. Sedláková. Přítomno 15 senátorek a senátorů. 

5. Informace o připravovaném projektu umístění stravovacího zařízení v prostorách 

Pedagogické fakulty MU 

Úvodní informace představil děkan fakulty J. Němec: Absence většího stravovacího zařízení 

s širokou nabídkou jídel a dalšího občerstvení je v současnosti jediným významným 

nedostatkem fakultní infrastruktury. Potvrzením této skutečnosti je výsledek ankety pořádané 

vedením fakulty před přípravou dlouhodobého záměru. Z ankety vyšlo, že akademická obec 

fakulty si obdobné zařízení žádá. Vzhledem k tomu, že adekvátní univerzitní stravovací zařízení 

jsou v delší dojezdové vzdálenosti od fakulty a není je tak možné využívat v přestávkách mezi 

výukou, uvažuje vedení fakulty ve spolupráci s vedením univerzity o zřízení obdobného 

zařízení v prostorách Pedagogické fakulty. V rámci první fáze přípravy projektu bylo třeba 

vytipovat vhodné umístění budoucího stravovacího zařízení. Z hlediska rozložení 

infrastruktury fakulty se jako nejvhodnější jeví umístění v budově na Poříčí 31. Kapacity této 

budovy však umístění obdobného zařízení v požadovaném rozsahu neumožňují. Z tohoto 

důvodu byl okruh hledání rozšířen též na budovu Poříčí 7.  V budově Y byl následně vytypován 

prostor současné tělocvičny (tělocvična není dostatečně vytížena, zachování tělocvičny si 

v budoucnu vyžádá značné finanční náklady na rekonstrukci haly i zázemí). Poté co 

s umístěním stravovacího zařízení v těchto prostorách souhlasil též vedoucí Katedry tělesné 

výchovy a výchovy ke zdraví doc. PaedDr. Vladislav Mužík, CSc. byla oslovena projekční 

kancelář, která vytvořila studii stravovacího zařízení v daném prostoru. 

V budově Poříčí 31 je možné uvažovat o zřízení rehabilitační kavárny provozovanou ve 

spolupráci se sdružením Práh. 

Specifika projektu stravovacího zařízení na Poříčí 7 dále popsala tajemnice fakulty D. 

Němcová: Vstup do budoucího stravovacího zařízení bude umožněn prostřednictvím 

současného vstupu do budovy Y. Zaměstnanci zařízení budou vstupovat současným vstupem 

do tělocvičny. Zásobování musí probíhat mimo dvorní trakt, tedy z ulice. K současné tělocvičně 

by měla být přistavěna krytá a otevřená terasa – tyto navýší kapacitu plánovaných prostor a 

umožní též samostatné užívání prostor. Jako rizika označila paní tajemnice souběh více 

náročných finančních akcí, mezi které patří nutná rekonstrukce havarijního stavu fasády na 

Poříčí 9 a rekonstrukce výměníkových stanic. Z tohoto důvodu bude požádáno o přidělení 

finančních prostředků na zpracování projektové dokumentace a příslib budoucí investice do 

projektu stravovacího zařízení. Vedení fakulty přislíbilo budoucí podobu stravovacího zařízení 

konzultovat s akademickou veřejností. 

Vedoucí sekretariátu děkana J. Šplíchal seznámil senátorky a senátory s výsledky ankety mezi 

zaměstnanci a studenty fakulty o představách nabídky služeb stravovacího zařízení v prostorách 

fakulty. 



AS PdF MU bere na vědomí informace o připravovaném projektu umístění stravovacího 

zařízení v prostorách PdF MU a vyjadřuje tomuto záměru podporu. 

Pro: 15, proti: 0, zdržel se: 0. 

6. Různé 

V tomto bodě nebyla otevřena žádná témata.  

Závěr 

Předseda AS PdF MU M. Vrubel poděkoval senátorkám, senátorům a hostům za účast 

na jednání AS PdF MU a toto zasedání ukončil. 

Příští zasedání AS PdF MU se uskuteční 6. 12. 2016 ve 14.00 hodin. 

 

Zapsala: Mgr. P. Žáková      Mgr. Martin Vrubel, Ph.D. 

         předseda AS PdF MU 

  



Usnesení ze zasedání AS PdF MU č. 1 

 AS PdF MU schvaluje program zasedání. 

 AS PdF MU schvaluje zápis z 1. zasedání AS PdF MU v ak. roce 2016/2017. 

 AS PdF MU vyjadřuje podporu záměru děkana jmenovat proděkanku doc. PhDr. 

Simonu Koryčánkovou, Ph.D. 

 AS PdF MU bere na vědomí informace o aktuální ekonomické situaci PdF MU. 

 AS PdF MU bere na vědomí informace o připravovaném projektu umístění 

stravovacího zařízení v prostorách PdF MU a vyjadřuje tomuto záměru podporu.  


